
ПРЕЗ ПОГЛЕДА НА НАШИТЕ ГОСТИ

ДУНАВ НИ
Петер Вьост — оперен ре

жисьор от Виена: — Името „Ду 
навска правда“ е добра от 
правна точка да изрази връз 
ките между нашите градове 
— Виена и Русе. В този сми 
съл Дунав ни сближава, той 
е възможност за сътруднице 
ство, една артерия на прня 
телството...

Това обяснява защо тук аз 
наистина се чувствувам сред 
приятели и с удоволствие, но 
и с изненада открих, че в 
България, във вашия град, 
наред с демократизирането на 
обществото, се отделя такова 
приоритетно място на музика 
та. В Русе открих един фести 
вал с интересни концерти, с 
много динамика, с полезни 
срещи...

Като оперен режисьор ра
ботя със солисти, които лич 
но ангажирам в Европа, Се 
верна и Южна Америка, Япо 
ния и т. н. Във Виена имам 
студио, с тях подготвяме опер 

' ни постановки и след това те

СБЛИЖАВА
се изнасят по сцените на раз 
лични градове по света. Така 
че от тази гледна точка имам 
основания да изразя приятна 
та изненада: един неголям 
град като Русе има и поддър 
жа симфоничен оркестър с 
високи професионални качест 
ва. И особено щрайхът, за 
който ние, виенчани, имаме 
особен слух... Това естест
вено не означава, че други 
те' оркестри, които чух, са по- 
малко добри, но . . .

Използувам случая да бла 
годаря чрез вестника на ръко 
водството на общината в ли 
нето на кмета г-н Георги 
Драгоев, на г-н Милко Бал- 
канджиев, на г-н Огнян Гри 
горов, които направиха въз
можното да се почувствувам 
тук сред приятели. Й на всич 
ки, с които тук станах прия 
тел. Пожелавам на фестива 
ла нови успехи!
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